

<b>FORM 12</b>	<b>HKTDC Hong Kong International Jewellery Show 2024</b> <b>香港貿發局香港國際珠寶展 2024</b> <b>29/2 – 4 / 3 / 2024</b>	Return to : Hansen Exhibition Forwarding Ltd. Unit 13, 13/F., New Commerce Centre, 19 On Sum Street Siu Lek Yuen, Shatin, N.T. Tel : (852) 2367-2303 Fax : (852) 2369-0479 Email : info@hansenhk.com
----------------	--	--

## Hansen Exhibition Forwarding Ltd.

### Official Freight Forwarding Service

Hansen Exhibition Forwarding Ltd. is the Official Freight Forwarder and Customs Broker for the event and can provide a comprehensive range of services including customs clearance, insurance and transportation. Exhibitors should apply the full information on forwarding procedures direct with the forwarder.

Please do not consign shipments to the office of HK Trade Development Council.

#### **INBOUND TARIFF ~ *Applicable per exhibitor per consignment***

All services from arrival at Hong Kong port or airport to delivered unpacked on stand including customs clearance, transport, handling, storage of empty cases and on-site supervision by our staff

By sea freight	~	US\$10 / cbm	(min. US\$10.00)
By airfreight	~	US\$0.1 / kg	(min. US\$10.00)

#### **OUTBOUND TARIFF ~ same as INBOUND TARIFF**

#### **REMARKS**

1. This tariff applies to per shipment / per exhibitor.
2. The volume / weight ratio for airfreight charges will be calculated at 6:1 and charged based on whichever yields the greater.
3. Destination ocean freight FCL/LCL charges and airport terminal fees will be passed on as per outlay. (Approx. US\$237/40', US\$175/20', US\$20/LCL & US\$0.2/kg)
4. Cargos arrive earlier than specified will be subject to storage fees of HK\$30 cbm/month, minimum 1cbm; however if cargos arrive later than 5 days prior to opening will incurred a 3% surcharge on basic prices.
5. Full container loads will be charged at a minimum of 20 cbm/20' and 40 cbm/40'.
6. Storage of empty cases during the period : US\$ 20/cbm(min. US\$20)

*Note : Exhibitors are not required to use the service of any of the abovementioned services. This information is provided purely for the convenient reference for the exhibitors. The Organiser assumes no responsibility for the competence or integrity of the services provided by Hansen Exhibition Forwarding Ltd. Exhibitors are advised to exercise normal business precautions as they would in dealing with Hansen Exhibition Forwarding Ltd..*

<p><b>FORM 12</b></p>	<p><b>HKTDC Hong Kong International Jewellery Show 2024</b></p> <p><b>香港貿發局香港國際珠寶展 2024</b></p> <p><b>29/2 – 4/ 3 / 2024</b></p>	<p>Return to : Hansen Exhibition Forwarding Ltd. Unit 13, 13/F., New Commerce Centre, 19 On Sum Street Siu Lek Yuen, Shatin, N.T. Tel : (852) 2367-2303 Fax : (852) 2369-0479 Email : info@hansenhk.com</p>
-----------------------	--	---

## 韓生展覽貨運有限公司

### 大會貨運代理服務

韓生展覽貨運有限公司(以下簡稱 (韓生公司 )為大會指定貨運代理，為參展商提供清關、保險及貨物托運等廣泛服務。參展商應直接向 韓生公司委託貨運事宜。

參展商請確保展品不要直接托運或送往香港貿易發展局。

### 來程收費 ~ 按每個參展商或每批參展貨品計算

所有服務由到達香港港口或機場運送並拆箱至參展攤位，包括清關、運輸、處理與包裝箱儲存服務，以及由 韓生公司提供的現場服務。

海運	~	美金\$10/ 立方米	(最低收費為美金\$10.00)
空運	~	美金\$0.1 / 公斤	(最低收費為美金\$10.00)

### 回程收費 ~ 與來程收費相同

#### 備注

- 以上收費按每個參展商或每批參展貨品計算。
- 空運收費以體積/重量的比例方式作計算，比例為 6:1，根據較重一方收費。
- 目的地海運的櫃貨/散貨費以及機場航廈費用為實報實銷方式收取。(大約 美金\$237/40'尺櫃，美金\$175/20'尺櫃，美金\$20/立方米 & 美金\$0.2/公斤)
- 若參展貨品早於指定貨到日期到港，將收取儲倉費港幣 30/立方米/月，最低收費為 1 立方米。若參展貨品於展覽開幕前 5 天或更遲到達，將在基本價格上徵收多 3%的附加費。
- 櫃貨最低收費 20 尺櫃為 20 立方米 及 40 尺櫃為 40 立方米。
- 展覽期間的包裝箱儲存服務為美金\$20/立方米 (最低收費為美金\$20)。

**注意：** 參展商可根據需要選擇是否使用以上服務，以上服務並非必須。以上資訊純粹為參展商參考之用，主辦單位對 韓生公司提供服務的能力或完整性不會承擔任何責任。建議參展商與 韓生公司委託貨運協議的同時，採取正常的商業預防措施。